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2011 CSHM/CAHN Annual Conference: Call for Papers

2011 Congrès annuel de la SCHM/ACHN: Appel de
communications

The Canadian Society for the History of Medicine, joining with the Canadian Association for the History of Nursing, is issuing a call for papers for a joint conference at University of New Brunswick, from May 28 – May 30, 2011. The theme of the 2011 Congress is Coasts and Continents:  Exploring Peoples and Places.  Abstracts on other topics are also welcome.

Please submit your abstract and one-page c.v. for consideration by 30 November 2010 to:

Erika Dyck, CSHM Program co-chair with Anne-Marie Arseault (CAHN)




Department of History




9 Campus Drive

University of Saskatchewan




Saskatoon, SK S7N 5A5




erika.dyck@usask.ca


Abstracts must not exceed 350 words.  Submissions by email are strongly encouraged.  If submitting abstracts by mail, please send one original and 3 copies, typed single-spaced on one sheet of paper.  The Committee will notify applicants of its decision by January 15, 2011.

N.B. If invited to present at the meeting, the author must undertake to provide a translation of the abstract for the bilingual program book.  All presenters must also be members of either CSHM or CAHN.
--------------------------------------------

La Société canadienne d’histoire de la médicine et L’Association canadienne pour l’histoire du nursing  lancent un appel de communications à l’occasion de son congrès qui se tiendra à à l'Université du Nouveau-Brunswick, samedi le 28 mai au lundi le 30 mai 2011. Le thème général du Congrès de cette année est « Rivages et Continents :  Exploration des Peuples et des Lieux» Vous pouvez néanmoins soumettre des propositions sur d’autres thèmes de votre choix.
Veuillez envoyer votre proposition de communication et votre curriculum vitae (au plus une page) avant le 30 novembre 2011 à:

Erika Dyck, CSHM Program co-chair with Anne-Marie Arseault (CAHN)




Department of History




9 Campus Drive

University of Saskatchewan




Saskatoon, SK S7N 5A5




erika.dyck@usask.ca


La proposition de communication ne doit pas excéder 350 mots. Vous êtes fortement encouragé à la soumettre par courrier électronique. Si vous envoyez votre proposition par la poste, veuillez soumettre l’original et 3 copies (une page simple interligne). Le comité fera connaître sa décision avant le 15 janvier 2011.

Il est à noter que chaque auteur invité à participer au congrès de la Société se doit de prendre ses dispositions pour fournir un résumé de son intervention dans les deux langues. Tous les intervenants doivent également être membres de soit CSHM ou CAHN.

